


Hakija on täydentänyt hakemusta 1.3.2024, jossa on esitetty, että kaikki äänentoistoon tarvittavat 

kaiuttimet ovat lavalla eikä niitä sijoitella mihinkään muualle. Alue on kuitenkin pieni, joten lavalla 

olevat äänentoistolaitteet on koettu riittäviksi. 

 


